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ZÁPISNICA z mimoriadneho zasadnutia 

Rady školy konanej 19.09.2023 o 14:30hod.  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie – kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu 

2. Riešenie bezpečnosti a kvality výučby žiakov  

3. Diskusia 

4. Uznesenia, záver 

 

1. Mimoriadne zasadnutie rady školy dňa 19.09.2023 o 14:30 hod. v sídle školy otvorila 

predsedníčka rady školy Mgr. Katarína Modranská na podnet vedúceho odboru školstva PaedDr. 

Jána Furmana za prítomnosti pozvaných hostí  - poslancov zastupiteľstva PSK a riaditeľky školy 

(pozri prezenčná listina). Predmetom rokovania bolo hľadanie riešenia nevyhovujúcich priestorov                

na výučbu žiakov školy získaním budovy na Dilongovej ulici 15/A (budova bývalej firmy BWG), 

ktorá je v susedstve školy toho času na predaj za 6,5 milióna eur s DPH. 

2. Problematiku bližšie pozvaným hosťom a členom rady školy priblížila pani riaditeľka, ktorá 

uviedla, že okrem možnosti výstavby pavilónu C je od roku 2022 možnosť využiť prázdnu 

budovu bývalej firmy BWG v susedstve školy. Upozornila, že vybudované vonkajšie schodisko 

z roku 2019, ktoré stálo 220 000 eur, ako úniková cesta nebude skolaudované, kým počet osôb      

na jednom podlaží nebude 100. Taktiež poukázala na nevyhovujúce priestory v suteréne budovy, 

v ktorých sa nachádzajú odborné učebne študijného odboru masér a kmeňové triedy. V suteréne 

sa nachádzajú žiacke skrinky v budove A v počte 300 kusov a v budove B v počte 350 kusov. 

V prípade, že na oboch stranách chodby sú skrinky otvorené, žiaci nevedia cez chodbu prejsť. 

Budova na Dilongovej ulici by sa zároveň využila na priestory pre odborné učebne nových 

študijných odborov zubný technik, farmaceutický laborant či očný optik, o akreditáciu ktorých by 

škola požiadala. Zároveň by sa uvoľnené priestory školy v budove B mohli využiť na 

vybudovanie internátu, nakoľko máme vysoký počet žiakov z okolia mesta Prešov.  

3. V rámci diskusie odzneli návrhy: využitie dokladov kolaudácie budovy BWG z roku 2017 pri 

posudzovaní využitia budovy pre účely školy, postavenie novej telocvične v areáli budovy                   

na Dilongovej ulici 15/A.                               

Vedúci odboru školstva PaedDr. Ján Furman uviedol, že zriaďovateľ ÚPSK je pripravený jednať 

s majiteľom budovy   Dr. Noé v prvej dekáde za prítomnosti Ing. Virčíkovej – správkyne 

s cieľom získať dvojročný nájom budovy s pozemkom a následnou kúpou v cene 4,2 milióna 

(PSK nie je platcom DPH) za účelom vytvorenia projektu výskumno-vývojového vzdelávacieho 
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centra od 01.01.2024 v spolupráci nielen so SZŠ, ale aj FZO PU a nemocnice J. A. Reimana 

v Prešove. Výskumno-vývojové vzdelávacie centrum by pozostávalo z terajšej budovy 

a novovybudovanej budovy s telocvičňou a slúžilo by teda nielen žiakom našej školy na výučbu, 

ale aj študentom Prešovskej univerzity v rámci vedecko-výskumnej práce, využívania 

simulátorov a trenažérov na demonštráciu možných výkonov na pacientoch a fakultnej nemocnici 

v rámci možnosti získania priestorov na ambulantnú zdravotnú starostlivosť, kde by sa zároveň 

vykonávala odborná klinická prax žiakov školy. Pán poslanec PSK PhDr. Rudolf Dupkala, PhD, 

MBA uviedol požiadavku, aby pri rokovaní o predstavovanom projekte bol prítomný aj člen rady 

školy, aby sa plánovaná budova nepostavila na mieste projektovaného pavilónu C, aby majetok 

ostal vo vlastníctve PSK. 

Vedúci odboru školstva potvrdil riaditeľke školy, že terajšia budova bude slúžiť na výchovno-

vzdelávací proces SZŠ a je dispozične pripravená, aby sa dala rozdeliť podľa potreby výučby.  

Poslanci zastupiteľstva PSK, ktorí ospravedlnili svoju neprítomnosť vyjadrili podporné 

stanovisko k jednaniu PSK s majiteľom za účelom získania budovy na Dilongovej ulici 15/A pre 

potreby Strednej zdravotníckej školy. 

4. Rada školy vyjadruje podporné stanovisko k rokovaniu vedúceho odboru školstva PaedDr. 

Jána Furmana s majiteľom budovy Dr. Noé na Dilongovej ulici 15/A vo veci dvojročného 

nájmu a potom kúpy budovy s areálom. 

 

za 7 

proti 0 

zdržal sa 0 

 

Predsedníčka Rady školy Mgr. Katarína Modranská poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

  

 

 

V Prešove 19. 09. 2023                                                  Mgr. Katarína Modranská 

Zapísal: Mgr. Dávid Kulpa                                              predsedníčka Rady školy 

 


